
O nebi

To, ako bežne veriaci i neveriaci ľudia

vnímajú nebo, sa odráža v celom rade
zvratov nášho jazyka, ktoré každodenne
používame. Po prvé, nebo nám asociuje
niečo, po čom túži každý človek (mať sa ako
v nebi, žiť si ako v siedmom nebi), avšak
nemožno to získať len tak ľahko (nič nepadá
samo z neba). Po druhé, jazyk stavia do
neprekonateľného protikladu nebo a zem,
predstavuje nám ich ako dva nespojité svety.
To je ako nebo a zem, povieme, ak chceme
poukázať na veľký rozdiel medzi dvoma
vecami alebo osobami. Spojenie je to medzi
nebom a zemou nám zasa evokuje
tajomnosť istých skutočností, nedostupnosť
vecí, ktoré nemôžeme svojím rozumom
pochopiť. Po tretie, nebo symbolizuje akúsi
naivnosť, infantilnú dôverčivosť. Ak
stretneme naivného, ľahko dôverujúceho
človeka, povieme mu: Čo si spadol z neba?
Čo nám však nové o nebi môže povedať
Panna Mária na sviatok Nanebovstúpenia?
Po prvé, príklad Márie nám ukazuje, že už tu
na zemi môžeme žiťnebo, ktoré ona prijala v
podobe Božieho syna. Jej „Fiat“ je však
svedectvom, že cesta k nebu na zemi vedie
cez otvorenie sa nemožnému a cez prijatie
Boha, teda lásky, do svojho života. Ak si
namiesto prijatia vyrobíme vlastného boha
na svoj obraz, na základe svojich predstáv a
želaní, pre blížnych pripravujeme skôr peklo

na zemi.   
Po druhé, Mária nám ukazuje, ako možno
medzi nebom a zemou postaviť most,
prekonať ten neprekonateľný protiklad. Tým
mostom je vtiahnuť božské späť z neba do
človeka. Panna Mária to dokázala nielen
tým, že do svojho života prijala Božieho
syna, ale predovšetkým spôsobom života v
duchu Ježišovho výroku: Božie kráľovstvo je
medzi Vami. Pre Máriu nebo nie je
abstrakcia, ale opustenie sebastrednosti a
každodenné žitie pre druhého.
Po tretie, Máriina povaha a spôsob jej života
ukazujú na povahu samotnej lásky: dáva sa
pre druhých, nestojí bombasticky v popredí,
ale zasiahne vždy v pravej chvíli, nemyslí na
zadné vrátka. Tým, ktorí sa „vyznajú vo
svete“, pripadá naivná, detsky dôverčivá,
prostoduchá. Nedráždi takáto predstava o
bezpodmienenčnej láske, ktorú máme
preukazovať blížnym, „farizejstvo“ v nás?
Nenazývame často tých, ktorí sa takto
správajú, jednoducho hlupákmi a naivnými
ľuďmi, ktorí spadli z neba?
Celým svojím životným príbehom zavŕšeným
nanebovstúpením nám Mária dáva lekciu o
tom, čo je v skutočnosti nebo. Ukazuje, že
nanebovstúpenie nie je „preskočenie“ z
jedného sveta do druhého, že nebo sa
začína tu a teraz – otvorením sa
nemožnému, vtiahnutím božského do
svojho srdca a nepodmienečnou láskou. 

(Martina Ivanová)

Týždenník Rímskokatolíckej farnosti Vranov nad Topľou - Čemerné
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Prejav Božej moci 

Viac ako akákoľvek iná stať Biblie, práve

pasáž zo Starého zákona nás môže
presvedčiť o tom, že modlitba prináša veľké
ovocie. Nachádza sa v knihe Ex 17, 8-13. 
Pretože Jozue verí v moc modlitby, súhlasí a
koná podľa Mojžišovho plánu.Vždy sa radšej
spolieha na Mojžišovu modlitbu ako na
svoju vojenskú silu. Muži sa dávajú do boja
a keď sú Mojžišove ruky vystreté smerom k
nebu, Jozueho vojsko vyhráva, bojujúc
božskou silou, ktorá zaháňa nepriateľov
späť. No Mojžišove ruky po čase slabnú.
Zloží ich a prechádza sa po končiari vrchu,
pozorujúc boj z každej strany. K jeho
zdeseniu, priamo pred jeho očami sa karty
obracajú. Jozueho vojsko prehráva,
nepriateľ získava prevahu. Mojžiš znova
vystiera svoje ruky k nebu a predkladá celú
záležitosť Pánovi. Okamžite sa spád udalostí
obracia opäť v prospech Jozueho a
Izraelitov, ktorí znova zaháňajú útok
nepriateľa. Vtedy Mojžiš pochopí: Keď
chcem otvoriť brány prílivu Božieho
nadprirodzeného zásahu a spôsobiť, aby
prúdil na bojisko, budem radšej v modlitbe
držať svoje ruky vystreté smerom k nebu!

Mojžiš v ten deň objavil, že Božia víťazná
moc sa uvoľňuje v modlitbe. Ak sme ochotní
pozvať Boha, aby sa zapojil do riešenia
našich konkrétnych problémov, zakúsime
jeho víťaznú moc – doma, vo svojich
vzťahoch, v Cirkvi, kdekoľvek je to najviac
potrebné. Moc, ktorú získame priamo z
Božej ruky, sa môže zjaviť v podobe

múdrosti – nápadu, ktorý zúfalo
potrebujeme a na ktorý sami neprídeme.
Môže prísť v podobe odvahy, väčšej, akú by
sme my kedy zhromaždili. Môže prísť v
podobe dôvery alebo vytrvalosti,
neobvyklej zostávajúcej sily, zmeny
správania voči  manželovi, manželke,
dieťaťu alebo rodičovi, zmeny okolností,
možno dokonca v podobe priameho
zázraku. Akokoľvek sa to stane, Božia
víťazná moc sa uvoľňuje v životoch ľudí,
ktorí sa modlia. No je tu aj druhá strana
rovnice. Je ťažké, aby Boh uvoľnil svoju moc
v našich životoch, ak si vložíme svoje ruky
do vrecka a povieme: “Ďakujeme, my to
nepotrebujeme. Zvládneme do sami.” 
Ľudia, ktorí sa nemodlia, oberajú sa o Boží
pokoj a jeho víťaznú moc a bežným
výsledkom je, že sa cítia zdrvení, premožení,
zbití a porazení svetom, ktorý sa správa k
ľuďom nekompromisne. Je prekvapivé, koľkí
ľudia sú spokojní s takýmto životom.
Nebuďme jednými z nich. Nik nemusí takto
žiť. Modlitba je kľúčom k odomknutiu
nepretržitej a víťaznej Božej moci v našom
živote.  Akýmkoľvek bojom čelíme, u Pána
hľadajme silu a pokoj. “Pán dá silu svojmu
ľudu, Pán požehná svoj ľud pokojom.” Ž
29,11. 

Nechajme Božiu moc
prúdiť

Keď Mojžiš našiel súvislosť medzi modlitbou
a Božou mocou, rozhodol sa stráviť zvyšok
dňa v modlitbe, prosiac o Božiu účasť v boji.
No jeho ruky oťaželi. Nechcel ich zložiť,
vedel, čo by nasledovalo. Už to raz urobil a
videl, ako následkom toho jeho vojsko
prehráva. 

dokončenie na nasledujúcej strane
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(dokončenie)
A tak Áron spolu s iným mužom, ktorí ho
sprevádzali na vrchu, našli kameň, na
ktorom mohol Mojžiš sedieť. Potom obaja
podliezli pod Mojžišove ruky a pomáhali mu
držať ich vystreté smerom k nebu. Aký to
musel byť pohľad – Mojžiš, ktorému ochotní
ľudia pomáhajú, aby Božia moc pretekala.

Nebojme sa pozdvihnúť naše ruky, aby
nadprirodzená moc nepretržite pretekala.
Boží sluch je k nám naklonený a jeho pokoj
a moc sú nám k dispozícii na požiadanie. 

(Dominika Čechová)
Zdroj: Hybels, B: Dopraj si prepych modlitby

Cyklotúra

Vinianske jazero 
Po väčšej prestávke znovu vyrážame na

bicykloch poznávať krásy nášho Slovenska.
Dnešný cieľ je Vinianske jazero. Je 04. 08.
2013, nedeľa ráno, čas osem hodín. Niektorí
chlapci už prichádzajú oblečení v
cyklistickom, a tak slávia svätú omšu.
Ostatní prichádzajú o deviatej a spoločne
odchádzame na faru. Tam sa náš stav
doplnil a po požehnaní od o. Mareka o 9.25
vyrážame. Ideme desiati. Mišo Jenčo, Marek
a Šimon Kuruc, Peťo Kopaničák, Jakub a
Peter Tóth. Som veľmi rád, že náš cykloklub
je známy aj za hranicami našej farnosti a
naše odkazy na facebooku si čítajú aj iní,
nielen naši, a tak sa k nám pridávajú chlapci
Paťo Kotuľák z Vechca, Lukáš Lačný a Jožko
Tkáč z Lomnice a Vlado Štecák z Vranova.
Ideme ako husi jeden za druhým a hneď na
výpadovke máme prvý problém. Lukášovi sa
zasekla reťaz. Ostatní pokračujú a ja s
Marekom dávame Lukášovi reťaz na
správne miesto. Pokračujeme v trojke. Lukáš
naberá na rýchlosti (nebol asi oboznámený
so stanovami cykloklubu) a tak v Nižnom
Hrabovci ho už ani nevidíme pred sebou.
Marek Kuruc má svoje rýchlostné tempo do
kopca, a tak hore “Ridkym verchom”
šľapem už iba sám. Prichádzam do parku v

Strážskom, kde máme svoju prvú
oddychovú prestávku. Odchádzame znovu
spolu a pokračujeme cez Krivošťany, Staré a
Zbudzu. Staré je bývalým panstvom rodiny
Szatárayovcov, ktorým patril aj hrad vo
Vinnom. Po skončení hradnej doby sa
presťahovali dole do dediny. Tu mali svoj
kaštieľ, svoje hospodárstvo, dali postaviť
kostol. Tieto budovy dodnes stoja v tejto
dedine. Urbanistickým riešením v minulom
režime niekto pozabudol na históriu obce a
tak je kaštieľ v úplnej blízkosti sprava aj
zľava obostavaný rodinnými domami.
Neznalý prejde po dedine bez ohľadu na to,
aby si všimol, že tam nejaký kaštieľ je. Pri
odbočke na Oreské sa dávame znovu
dohromady a pokračujeme už ako pelotón
vo dvojiciach v tesnej blízkosti vedľa seba a
za sebou. Prechádzame obcou Zbudza. Dnes
je tam pravdepodobne odpustová slávnosť.
Kostol a záhrada je plná ľudí a pred bránou
pri ceste sú samé "šatriky". Pred
Michalovcami na pravej strane nás vítajú
dva vzdušné víry. Zo zoraného poľa dvíhajú
prach a predvádzajú sa kto z nich je
rýchlejší, kto vyšší a kto širší. A tak sa nám
predstavuje úžasná prírodná scenéria. V
Michalovciach znovu prechádzame do
formácie husi (jeden za druhým),
vchádzame do kruhového objazdu a na
treťom výjazde opúšťame Michalovce. Smer
Zemplínska Šírava. (Peter Tóth)
dokončenie v nasledujúcich číslach
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Sme všežravce, ale...!

Ďalšia téma sa bude týkať našej

prirodzenosti a toho, akých nás stvoril Boh. Už
na základných školách sme sa učili, že človek je
všežravec. Je to pravda! Problémová je však
interpretácia tohto pojmu. Ak si myslíte, že do
seba môžete „ladovať“ piate cez deviate a
budete OK, mám pre vás novinku – budete
skôr KO.
Poďme sa pozrieť do prírody, ako to tam
funguje. Za vzor si vezmeme človeku
najpríbuznejšieho tvora – šimpanza. Ak sa
chce niekto pohoršovať, že ho idem
porovnávať s opicou (veď človek má rozum,
ktorý využíva -otázne je, či správne), nebojte
sa, nejdem. Neargumentujte prosím ani tým,
že ak by opice začali loviť a jesť mäso, dostali
by sa na našu úroveň; je to blbosť, keďže
človek a opica je úplne iný druh. Príkladom
chcem poukázať na spôsob stravovania, ktorý
je pre nás najprirodzenejší. 
Základom jedálnička šimpanza je rastlinná
potrava. Občas sa mu ale pritrafí do cesty
vajce, tak si ho dá. Nepohrdne dokonca ani
takou „delikatesou“ akou sú larvy a hmyz.
Prečo? Lebo potrebuje vitamín B12, ktorý si
jeho telo nedokáže vytvoriť samo. Primárnym
zdrojom B12 je živočíšna strava, pôda bohatá
na kobalt ale aj výkaly. Preto niektoré
bylinožravce pojedajú svoju stolicu. (B12 si
ľudský organizmus dokáže uskladniť, preto ho
nepotrebujeme prijímať v potrave tak často
ako napr. vitamín C.) Ale späť k opiciam. Videli
ste ich niekedy loviť antilopu alebo zebru?
Nie! Nemajú na to rovnako ako človek. Ich telo
nie je uspôsobené na lov, pretože mäso
potrebujú len vo veľmi obmedzenej miere. 
Ak by sme sa pozreli na stavbu a fungovanie
ľudského tela, zistili by sme, že máme veľa

spoločných znakov s bylinožravcami. Naopak s
mäsožravcami máme spoločné málo. A
nehovorím o vonkajšej podobe, ale o
tráviacom systéme. Ak ste nikdy nevideli leva
so zvýšeným cholesterolom, je to hlavne kvôli
jeho krátkemu črevu. To umožňuje, aby kráľ
zvierat rozkladajúce sa mäso rýchlo vylúčil a
nebezpečné látky sa nedostali do jeho obehu.
Človek má ale tráviaci trakt omnoho dlhší (10-
násobok dĺžky tela, mäsožravce len 3-
násobok), preto sa nám počas dlhého
tráviaceho procesu, ideálneho na spracovanie
rastlinnej potravy, dostanú do krvi toxíny a
cholesterol. Uvedomte si, že rastlinná strava
žiaden cholesterol neobsahuje. 
Ak by sme chceli zrozumiteľne určiť,  čím
človek je, povedali by sme zberačom. Vhodné
potraviny sú pre neho najmä tie, ktoré môže
nazbierať rukami. Nebojte sa, nechcem vás
presviedčať ku konzumácii hmyzu a lariev,
nechcem ani, aby ste sa úplne vzdali
živočíšnych produktov, chcem len, aby ste k
jedlu pristupovali rozumne, pretože za
zúbožený stav dnešnej civilizácie môže
neprirodzené stravovanie. Nie sme
mäsožravce, ale stravujeme sa v prevažnej
miere ako oni. 
Ešte jedna zaujímavá informácia na záver.
Človek nemá žiadne mäsožravé inštinkty.
Obľúbený príklad: Dajte k ročnému decku do
postieľky jablko a živého zajaca. Ak dieťa zje
zajaca a s jablkom sa bude hrať, informujte
ma, rada sa prídem pozrieť. Jesť mäso je
najmä o zvyku a naučili nás ho rodičia. Ak
máte malé deti na gazdovskom dvore, určite
viete, že zvieratá berú ako svojich priateľov,
nie ako potravu. Je to inštinktívny postoj v
súlade s prírodou, ktorý bol u dospelých (na
ich škodu) potlačený výchovou. 

(Anna Mičkaninová ml.)



stran
a 5

Luk
Jeden poľovník sa raz stretol v púšti so
svätým opátom Antonom a počul, ako sa
rozpráva s niekoľkými mladíkmi, ktorí sa
rozhodli žiť v púšti ako on. Úctivo sa pri nich
zastavil, ale keď videl, že svätý opát a
mladíci okolo neho sa veselo smejú, pokrútil
pohoršene hlavou a ostro im to vyčítal. Svätý
Anton mu pokojne povedal: ”Vlož do svojho
luku šíp a vystreľ ho.” 
Poľovník to urobil. „Teraz vystreľ druhý šíp
a potom ešte jeden a ešte jeden a ešte…” 
Poľovník sa ohradil: “Keď budem luk toľko
napínať, zlomí sa mi!” Svätý Anton sa na
neho pozrel s úsmevom: „To sa stáva aj v
duchovnom živote. Božia cesta je namáhavá.
Keď budeme prepínať svoje sily, čoskoro
zlyháme. Preto je dobré občas si pripomenúť,
že aj Boh siedmy deň odpočíval.”
Dnes si spomeň na luk. A predovšetkým na
siedmy deň.

Boží koníček
Raz sa jedna rímska kňažná spýtala rabína
Jossiho ben Chalaftu: „Čo robí Boh celý
deň?“
Dobrý rabín jej odpovedal: „Dáva dokopy
manželské páry. Vyberá, kto si má koho
vziať.“ „To nie je ktoviečo,“ povedala
kňažná. „To môžem robiť aj ja. Za deň
môžem dať dohromady tisíc párov.“
Rabín Jossi nepovedal nič. A čo urobila
kňažná? Keď prišla do svojich palácov,
predvolala tisíc otrokov a tisíc otrokýň a
zosobášila ich. Povedala: „Ty si zoberieš túto
a ty tohto!“

V noci sa skoro všetky páry pohádali a zbili
do krvi. A ráno sa vybrali za kňažnou.
Jeden mal rozbitú hlavu, druhá mala monokel
a tretí rozmlátený nos...
Kňažná povolala rabína Jossiho,
vyrozprávala mu, čo sa stalo, a povedala:
„Mal si pravdu. Uvedomila som si, že mužov
a ženy môže dávať dohromady jedine Boh.“
A vtedy bolo počuť z neba hlas: „Ani pre
mňa to nie je ľahké.“
0 tom nik nepochybuje.

Pole
Jeden otec zanechal svojim dvom synom
ako dedičstvo pšeničné pole. Synovia sa
bratsky rozdelili a ďalej obrábali svoje pole.
Jeden brat žil sám, druhý mal hŕbu detí. Raz,
bolo to počas žatvy, sa bohatý brat v noci
prehadzoval na posteli a povedal si:  „Načo
sú mi všetky tieto snopy? Môj brat má veľa
detí. Pre svoju rodinu potrebuje veľa obilia.”
Vstal, zašiel na svoj podiel a preniesol veľkú
kopu snopov na podiel svojho brata. Jeho
brat však rozmýšľal rovnako: „Môj brat
nemá ani ženu, ani deti. Jedinú radosť mu
robí jeho bohatstvo. Tak mu ho rozmnožím.”
Vstal, zašiel na svoj podiel a preniesol veľkú
kopu snopov na podiel svojho brata. Keď
prišli ráno na svoje pole, čudovali sa, že im
zo snopov neubudlo. Nasledujúcu noc urobili
to isté. Každý prenášal svoje snopy na pole
toho druhého. A každé ráno sa presviedčali,
že im obilia neubúda. Až raz v noci sa bratia
s plným náručím snopov stretli na medzi,
ktorá oddeľovala ich polia. Keď si
uvedomili, čo sa stalo, rozosmiali sa a objali.
V tom bolo počuť z neba hlas: „Toto je
miesto, kde sa prejavila bratská láska.
Zaslúži si, aby sa na ňom postavil môj
chrám.” Kráľ Šalamún si na stavbu chrámu
vyvolil práve toto miesto.
Našiel by kráľ Šalamún miesto na stavbu
chrámu aj dnes? (Anna Sabolová ml.)
Zdroj: Bruno Ferrero: Kruhy na vode
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Futbalové hviezdy: Stretnutie so Svätým Otcom bolo nezabudnuteľné

Argentínska futbalová hviezda Lionel Messi hovorí, že včera bol "nezabudnuteľný deň",

pretože sa mohol stretnúť so Svätým Otcom pred priateľským futbalovým zápasom medzi
Talianskom a Argentínou. Zápas zorganizovali na počesť Svätého Otca Františka, ktorý už
viackrát vyjadril svoj pozitívny vzťah k športu. Messi a kapitán talianskeho tímu Gianluigi
Buffon hovorili na tlačovej konferencii po skončení súkromnej audencie futbalových
tímov u pápeža. Taliansky brankár povedal, že je to preňho "česť zúčastniť sa na tejto
návšteve". 
Tiež potvrdil, že audiencia u pápeža bola mimoriadnym dňom, ktorý v ich mysliach a
srdciach zostane navždy. O Františkovi povedal, že je to "mimoriadny pápež", muž, ktorý
nám "ukazuje cestu nasledovania a rozohrieva naše srdcia". Lionel Messi zdôraznil, že to,
"čo sme zažili, bolo nezvyčajné" a to, že "pápež je Argentínčan, to celé urobilo ešte
mimoriadnejším". "Futbal ma zaviedol do celého sveta, na neuveriteľné miesta, ale toto
bol zvláštny, nezabudnuteľný deň," povedal. Buffon tiež dodal, že to bolo "dojemné
stretnutie" a "že mať česť zúčastniť sa na audiencii u pápeža je veľkým potešením, vďaka
ktorému si človek daný deň váži osobitným spôsobom." Na otázku novinára, čo si myslí o
výzve Svätého Otca, aby zostali "amatérmi", taliansky hráč ocenil pápežove odporúčanie
a povedal, že je nádherné nestratiť nadšenie, ktoré deti a mládež privádza k športu.
Taliansky manažér Cesare Prandelli tiež dodal, že pápežov príhovor bol preňho dojemný
a zdôraznil tri kľúčové slová Františkovho odkazu: krásu, nezištnosť a kamarátstvo.
Prandelli poukázal na to, že sú to všetko "slová, ktoré používajú aj tréneri". Pápež tiež
hráčom hovoril o ich zodpovednosti za to, aby boli dobrými vzormi pre mladých. V tejto
súvislosti Messi poznamenal, že podľa neho je správny vzor ten, ktorí rodičia dávajú
svojim deťom, predovšetkým v zmysle rešpektovania druhých, v zápase o vlastné ciele
bez toho, aby sme zranili iných, v tom, že nemáme myslieť len na seba, pretože "úcta k
druhému je základom toho, aby sa človek mohol stať lepším". Buffon dodal, že je tiež
dôležité "zachovať nezmenené nadšenie a neporušenú vášeň, ktorá vás ešte ako dieťa
priviedla k danej športovej disciplíne - a táto vášeň nie je "dcérou biznisu". 
Žurnalisti si na adresu futbalistov zažartovali, že priateľský zápas Argentíny a Talianska by
mohol byť malým zázrakom pápeža Františka, ak by zaručil, že obe krajiny sa dostanú do
finále Svetového pohára. Buffon na to odpovedal, že podľa neho pápež František má na
starosti dôležitejšie veci, v ktorých je potrebné "konať zázraky".

(dodala Anna Sabolová ml.)



vv čaSečaSe OdOd 19.08.2013 19.08.2013 dOdO 25.08.201325.08.2013
Upratovanie kostola - Pán Boh zaplať všetkým rodinám, ktoré boli v tomto týždni upratovať
kostol. Na budúci týždeň prosíme rod. Wellovu, rod. Gazdovu - Železničná ul., rod.

dankovčíkovu - Prešovská ul,  Upratuje sa v sobotu ráno o 800.
vedenie modlitieb pred sv. omšami - V týždni od 25.8. – 31.8. vedie modlitby horliteľka p.
anna Moskaľová.
Púť mužov - všetci muži sú pozvaní na Púť mužov do Gaboltova na budúcu nedeľu. Program

začína ráno o 900 krížovou cestou a končí poobede o 1600 sv. omšou, ktorú bude mať
pomocký košický biskup Stanislav Stolárik. Celý sprievodný program a všetky informácie si
môžete pozrieť na nástenke. 
Brigády v novom kostole - Pán Boh zaplať všetkým brigádnikom, ktorí boli pomôcť v tomto
týždni. Zoznam brigádnikov si môžete pozrieť na nástenke. Na budúci týždeň prosíme
Tehelnú a Cintorínsku, ktoré má na starosti p. eduard Hrubovský, a o týždeň neskôr Sadovú
a Kvetnú ul., ktoré má na starosti p. Štefan Nutár. 
Zbierka na náš nový kostol a pastoračné centrum - dnes je 3. nedeľa v mesiaci a je zbierka
na náš nový kostol a pastoračné centrum ako vždy. Pán Boh zaplať za všetky vaše milodary.
Predmanželské ohlášky: 
Michal Dargaj, syn Michala a Gabriely rod. Vargovej z Čemerného a Jana Roskošová, dcéra
Ľubomíra a Anny rod. Štovkovej z Vranova-Sever - 3x.
Rozpis lektorov: Nasledujúca nedeľa

8:00 - rod. Mudrákova,
10:00 - rod. Musákova.
18:30  - rod. Baníkova - rod. Hrubovska.

Kontakty
V prípade akejkoľvek potreby alebo nutnosti zaopatrenia je možné volať na nasledovné

telefónne čísla:
Marek Kunder, farár - 0915/947 309;

Anton Tatarko, kaplán - 0905/514 699;
Pevná linka na faru - 057/4426 286.

stran
a 7

Spomíname
Dňa 23. augusta uplynú 2 roky, keď nás navždy opustil náš drahý manžel,
otec, dedko a pradedko Michal Rybarčák.
Ktorí ste ho poznali, venujte mu s nami tichú spomienku.

S úctou na neho spomínajú manželka a deti s rodinami.
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liTURGiCKýliTURGiCKý PROGRaMPROGRaM OdOd 19.08.2013 19.08.2013 dOdO 25.08.201325.08.2013

PP ONdelOKONdelOK 19.08.201319.08.2013 Sv. omša: 1830 (T) 

Poklona Sv. Oltárnej: 1915

UUTOROKTOROK 20.08.201320.08.2013
Sv. Bernarda, opáta a učiteľa Cirkvi
(spomienka) 

Sv. omša: 630 (T)

SS TRedaTReda 21.08.201321.08.2013
Sv. Pia X., pápeža (spomienka)   

Sv. omša: 1830 (T) 

ŠŠ TvRTOKTvRTOK 22.08.201322.08.2013
Panny Márie Kráľovnej (spomienka)

Poklona Sv. Oltárnej: 1730

Sv. omša: 1830 (T)

PP iaTOKiaTOK 23.08.201323.08.2013 Sv. omša: 1830 (T)

SS OBOTaOBOTa 24.08.201324.08.2013
Sv. Bartolomeja, apoštola (sviatok) 

Sv. omša: 1830 (T) 

NN edeľaedeľa 25.08.201325.08.2013

21. NEDEĽA V CEZROČNOM OBDOBÍ

Sv. omša: 800 (T)

Sv. omša: 1000 (K)

Pobožnosť sv. ruženca: 1430

Sv. omša: 1830 (K)

“Prítomný okamih je okno, ktorým Boh pozerá do domu môjho života.”
(JOHANNES ECKHART)


